

2022年 第1期

总第 445 期

- ◎ 中国人文社会科学核心期刊扩展版
- ◎ 中国科技核心期刊(社会科学部分)
- ◎ 人大复印报刊资料重要转载来源期刊
- ◎ 国家新闻出版广电总局学术期刊
- ◎ 人力资源和社会保障部学术期刊

数字经济发展对就业的影响与对策研究

共同富裕目标下我国社会保障改革关键问题思考

——《社会保险法》实施以来中国社会保障成就与展望

中国劳动

CHINA
LABOR



CHINA LABOR

2022年第1期

总第445期

目录

劳动经济

- 05 数字经济发展对就业的影响与对策研究 鲍春雷
陈云
莫荣
- 15 劳动力流动对区域创新能力的影响研究 虎琳
侯冠宇
- 32 政府公共服务、个体就业质量与低学历劳动者的生活满意度 谢秋山
李琳杰

共同富裕研究专栏

- 48 共同富裕目标下我国社会保障改革关键问题思考 —— 《社会保险法》实施以来中国社会保障成就与展望 谭中和
- 62 共同富裕视角下养老保险制度“并轨”改革实证研究 —— 以浙江省为例 童素娟
马佳威
孙忠法

人力资源

- 78 高绩效工作系统与个体绩效关系的元分析研究 林新奇
栾宇翔
赵国龙
- 91 《中国劳动》第二届优秀学术论文暨庆祝中国劳动和社会保障科学研究院成立40周年有奖征文启事

声明

本刊为中国学术期刊网络出版总库、中文科技期刊数据库、中国核心期刊(遴选)数据库、科学引文数据库(SCI)收录,相关著作权使用费和稿费由本刊一并支付。如有异议,请在来稿时注明,本刊将做适当处理。

CONTENTS

Laboreconomics

05 Research on Impact of Development of Digital Economy on Employment and its Responses

BAO Chun-lei
CHEN Yun
MO Rong

15 A Study on Impact of Labor Migration on Regional Innovation Capability

HU Lin
HOU Guan-Yu

32 Government Public Services, Individual's Employment Quality and Life Satisfaction of Low-educated Workers

XIE Qiu-shan
LI Lin-jie

Common prosperity

48 Key Issues on China's Social Security Reform under the Goal of Common Prosperity
——Achievements and Outlook in Social Security on the Tenth Anniversary of Implementation of the Social Insurance Law

TAN Zhong-he

62 Research on Impact of an Integrated Pension System Reform from the Perspective of Common Prosperity

TONG Su-juan
MA Jia-wei
SUN Zhong-fa

Human resources

78 A Meta-analysis Study on the Relationship between High Performance Work Systems and Individual Performance

LIN Xin-qi
LUAN Yu-xiang
ZHAO Guo-long

Statement

This journal is included by China Academic Journals Integrated Online Database, Chinese science and technology Journals Database and China Core Journals(selection) Database, Science Citation Database. Copyright royalties and payment for articles shall be paid by the journal. If you have any enquiries, please contact us when you submit your article, and we will deal with this issue accordingly.